

I would like to share about culture of worshipping the deities in my hometown. Like they are very fascinated, people, they are very fascinated about worshipping the deities. So in different festivals, they will cook a lot of stuff, fry everything, and to sacrifice the deities.

我想分享一下我家鄉的祭祀文化。在這裡，人們非常著迷於崇拜神明。所以在不同的節日里，他們會做很多不同的食物來祭祀神明。

我想分享一下我家乡的祭祀文化。在这里，人们非常着迷于崇拜神明。所以在不同的节日里，他们会做很多不同的食物来祭祀神明。

But the deities is very different from religion because in religion you have a complete system. You have everything, like the, like you have the books, you have the exact name of the deity, you have the long history, long story. But for the deity, some information are very vague but and also people can believe in a religion like Buddhism at the same time believing in those deities.

但是，神明與宗教有很大的不同，在宗教中你會有一個完整的系統。你可以輕鬆了解所有故事，就像一本百科書籍，你知道每位神明的確切名字，你知道其悠久的歷史，漫長的故事。但是對於神明而言，有些信息是很模糊的，但是人們可以在信仰佛教的同時信仰神明。

但是，神明与宗教有很大的不同，在宗教中你会有一个完整的系统。你可以轻松了解所有故事，就像一本百科书籍，你知道每位神明的确切名字，你知道其悠久的历史，漫长的故事。但是对于神明而言，有些信息是很模糊的，但是人们可以在信仰佛教的同时信仰神明。

And those deities, they have different duties. Some deity is like only responsible for your studying and some deity are only responsible for something on the sea.

不同的神明有不同的職責。有的神明像只負責你的學業，有的神明只負責海事。

不同的神明有不同的职责。有的神明像只负责你的学业，有的神明只负责海事。

Because my hometown is at the coastal area, so a lot of people will just go to the ocean to like do some fishing, go to different places for business. They will also take the ship to go everywhere. They will also sacrifice and worship the deity that is responsible for those ocean stuff.

因為我的家鄉位於沿海地區，所以大部分人都是漁民，他們需要乘船四處捕撈海產品，因此需要祭拜海神。

因为我的家乡位于沿海地区，所以大部分人都是渔民，他们需要乘船四处捕捞海产品，因此需要祭拜海神。

Also some deities responsible for like protecting yourself, give you stronger power so that other people will not catch you, will not punish you or something. So the culture is very interesting.

同時，我們還有很多可以提供自我保護以及賦予更多力量的神明，避免我們被抓到，或受到懲罰，或發生任何不幸。所以，文化真的很有趣。

同时，我们还有很多可以提供自我保护以及赋予更多力量的神明，避免我们被抓到，或受到惩罚，或发生任何不幸。所以，文化真的很有趣。

In different festivals, people will just cook a lot of food, they will also have a special table with the deity in the middle and also sacrifice different food in front of the deity, just as if the deity can eat all of them.

每逢過節，人們都會將神明擺放在供桌上，並供獻上很多美食，彷彿神明可以把所有食物都吃掉一樣。

每逢过节，人们都会将神明摆放在供桌上，并供献上很多美食，仿佛神明可以把所有食物都吃掉一样。

And there are also many, and everything is very related to those deities like the weddings, the funerals. Also when the baby is born, those kind of events, they're all related to the deity. The elder people will also have such rituals when those things are happening. For example in the weddings, those elderly people might go to the temple, might go to, might also have a special ritual for the deities, and in other occasions as well.

人們供奉的神明有很多種，很多活動都與神明有關，例如婚禮和葬禮，還有家中添丁等等。家中長者也需參加這樣的儀式，例如在婚禮上，家中長者去寺廟會為神明舉辦特殊的儀式。

人们供奉的神明有很多种，很多活动都与神明有关，例如婚礼和葬礼，还有家中添丁等等。家中长者也需要参加这样的仪式，例如在婚礼上，家中长者去寺庙会为神明举办特殊的仪式。